
Zadobrova
V tem mesecu so bQi v naši obči-

ni zbori volivcev, na katerih sta bfla
obrazložena proračun naše občine
in mesta Ljubljana. Uvod v razpravo
z diapozitivi je bil prikazan v dobri
oblikL Seveda pa je naše prebivaJce
bolj zanimal proračun naše občine
glede na krajevno skupnost na na-
lem območju.

V razpravi o finančnem poročflu
je bilo precej kritike na račun slabo
pripravljenega poročila krajevne
skupnosti in so nekateri predlagali,
naj bi sklicali še en sestanek, na ka-
terem bi podiobneje obdelali fi-
nančno stanje!

Omenjeno je bilo tudi slabo plu-
ženje cest in ulic. Nekatere bi res
lahko v ledu plužili, nekaj pa je ta-
kih, ki so jih naši slavni urbanisti
skrojili za depe, čeprav je na dru-
gem koncu teh ulic speljana cesta, ki
bo lahko vse te ulice povezala. Na
eni, ki je le prehodna, so jo pa zabili
s tremi železnuni koli, da ne bikdo
z avtom švignil po ulici. Pa si človek
včasih misli, kaj če bi naredfli vse
ceste - slepe! Tudi s pobiranjem
smeti so težave saj voza ponekod ne
morejo obtniti in mora po celi ulici
riniti zadenski, namesto da bilahko
šel z konca ulice kar v drugo.

Volhrci se tudi pritožujejo, kdaj
jim bo občina odpisala zemljo, ki so
jo vzeli za cesto. Zakaj morajo pla-
čevati od zemlje davek, na kateri
teče cesta že več kot deset let in
kdaj bo občina to uredila?

V Snebeijah bi radi imeli varstvo
vsaj za 20 otrok, vendar ga letos še
ne bo, ker ni v načrtu.

Piebivalci teiena Sneberje-Zado-
brova so sedaj brez krajevnega ime-
na, ker so občinski možje na pred-
log oddelka za komunalne in grad-
bene zadeve občine izglasovali, da se
ukinejo imena naselij Sneberje, Zg.
in Sp. Zadobiova.

Moje mnenje in predlog: celotno
območje med Savo in železnico naj
bi se imenovalo Novo Polje, ker se-
danje Novo Polje seže samo od že-
leznice do hitre industrijske proge
Zalog-Ljubljana.

Turistično diuštvo bo tudi letos
ocenjevalo lepo urejene hiše in vrto-
ve ter vabi prebivalce, da čim lepše
uredijo svoje domove.

Fotoklub pri društvu Ljudske
tehnike je dobro zaživel. Predvajali
bodo fHm in baivne diapozitive, po-
snetke na našem teienu, v bližnji
okolici in planine. Letos pa bodo
posneli nekaj filmov, v katerih bodo
vključeni detajli z Urha.
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